
 
 
 
 
 

DALFSEN 
 
 

Mondelinge vraag voor de vragenronde raadsvergadering 28 februari 2022 
 
Energiecontract Gazprom 
 
Als wij goed geïnformeerd zijn dan heeft de gemeente Dalfsen een contract met Gazprom. 
Hierover heeft de fractie van de PvdA de volgende vragen: 
 
1. Klopt dit en zo ja, wat behelst het contract en waarom is voor Gazprom  

gekozen? 
2. Spekken we hiermee de Russische staatskas direct of indirect? En deelt u onze  

opvatting dat dit nu, gezien de invasie van Oekraïne, zeer ongewenst zou zijn? 
3. Hoe komen we zo snel mogelijk af van dit energiecontract? 
4.  Bent u bereid dit (eventueel samen met buurgemeenten) op te pakken? 
 
5. Is Dalfsen afhankelijk van Russisch gas? 
6. Wat is het effect van de invasie van Rusland in Oekraïne op de leverzekerheid en  

op de prijs van dit gas? Wat kunnen de gevolgen zijn voor de gemeente als 
organisatie en voor onze inwoners? 

7. Bent u het met ons eens dat de gebeurtenissen in het oosten nogmaals onderstrepen 
dat onze afhankelijkheid van aardgas een bedreiging vormt voor onze  
energievoorziening en ziet u dit als extra aansporing om de verduurzaming van onze 
warmtevoorziening ter hand te nemen? 

 
Leander Broere 
PvdA fractie 
 


